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Je	bent	lid	van	de	Vereniging	MVV	Maastricht;	daarom	krijg	je	deze	nieuwsbrief	

 

 
«	Voorwoord:	Een	Tussenjaar…

Je durft het bijna niet te zeggen maar het voelt 
dit jaar bij MVV als een tussenjaar. Daar heb-
ben we er bij onze club wel meer van gehad, 
maar nu lijkt het wel heel toepasselijk.  

MVV heeft goede afspraken met onze Ameri-
kaanse investeerders gemaakt over de over-
name van een meerderheid van de aandelen in 
de club. Die afspraken liggen nu bij KNVB ter 
beoordeling. Je hebt namelijk toestemming 
van de KNVB nodig als je meer dan 25% van de 
aandelen van een club wil verkopen. En dat is 
ook belangrijk en goed. We moeten met elkaar 
het Nederlandse voetbal schoon en gezond 
houden. De KNVB gaat na of de potentiële in-
vesteerder naar de Nederlandse maatstaven 
okay is en waar bijvoorbeeld het geld vandaan 

komt. De KVNB zit nu midden in dat beoorde-
lingsproces. Hoewel er elke dag keihard wordt 
gewerkt op en rond het veld bij de club is er te-
gelijkertijd sprake van “wachten op…”.  

En dat moet niet te lang duren. Er is veel werk 
aan de winkel. De accommodatie moet echt 
onder handen worden genomen. Voor de wed-
strijd is het vaak afzien als je op het supporters-
plein een pilsje wil drinken in kou en wind. De 
sanitaire voorzieningen zijn zeer matig (vooral 
bij de Gamin-tribune), en zo zijn er nog tal van 
zaken (spelershome, kleedkamers etc). We ko-
men toch naar de Geusselt maar het gemopper 
is niet van de lucht. Van onze Amerikaanse 
vrienden is bekend dat het aanpakken van de 
accommodatie een van de prioriteiten is. Maar 
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pas als ze de meerderheid 
van de aandelen hebben. En 
zo is het wachten op de 
KNVB… 

Financieel is het ook span-
nend. Door tegenvallende in-
komsten (sponsors en kaart-
verkoop) en hogere kosten 
dan verwacht lopen we strak 
tegen de grens aan van wat 
we in kas hebben. Ook hier is het oordeel van 
de KNVB over onze voorgenomen verkoop van 
aandelen essentieel. De samenwerkende gele-
dingen (Stichting, Vereniging, Veer zien MVV, 
SV 1902) gaan allerlei acties in de stad voorbe-
reiden om geld in te zamelen. Hou de berichten 
in de gaten en doe mee! 

Op het veld gaat het ondertussen na een aar-
zelend begin weer beter. Leuke wedstrijden 
met goede overwinningen. Er mag zelfs weer 
gehoopt worden op deelname aan de play-offs. 
En dat had ik zelf na de eerste 10 wedstrijden 
niet meer verwacht. 

Dan nog even onze vlaggen-
actie: samen met Veer zien 
MVV hebben we een schitte-
rende officiële MVV-vlag in 
de aanbieding. De normale 
prijs is € 19,02. Als lid van de 
Vereniging heb je hem voor € 
16,50 in huis. Beter gezegd: 
aan huis. De opzet is namelijk 
dat we de vlag op elke wed-
strijddag buiten hangen om 

zo de zichtbaarheid van MVV in de stad te ver-
groten., MVV moet leven in de stad. We heb-
ben 200 vlaggen beschikbaar voor deze actie. 
Dus OP = OP. Bestellen kan via deze link. 

Het bedrag ad € 16,50 moet worden overge-
maakt op de rekening van de vereniging MVV: 
NL65 RABO 0135 1670 27 ten name van MVV 
Maastricht. Eerst krijg je een bevestiging van 
Google dat je besteld hebt. Later krijg je bericht 
waar en wanneer je de vlag kunt ophalen, 
meestal voor een thuiswedstrijd. 

Gerald Janssen, Voorzitter Vereniging MVV 
Maastricht

 
 

 
« Verslag	Ledenraadvergadering	27	februari	2024 
Nadat de voorzitter de vergadering heeft geo-
pend geeft hij aan dat Hans Verwijlen gestopt 
is als voorzitter van de RVC. Zijn opvolger is 
Onno Hoes, die in de buitengewone Algemene 
Vergadering van Aandeelhouders op 29 januari 
2024 met algemene stemmen is benoemd tot 
voorzitter. 

Het online platform Discord MVV moet de op-
volger worden van het MVV-forum. Thans zijn 
zij bezig om ook vrijwilligers te werven via dit 
platform op allerlei gebieden. Dit platform 
moet ergens ondergebracht worden en onder-
houden worden. Hierover lopen gesprekken 
met het bestuur. 

 

Aangezien de Vereniging in de toekomst met 
verkiezingen voor de Ledenraad wil werken, 
heeft zij vanuit de Ledenraad een kiescommis-
sie in het leven geroepen om een aantal zaken 
op een rij te zetten en beslissingen hierin te ne-
men en voor te leggen aan de Ledenraad. 

Er zijn op dit moment drie beslispunten: 

1. Er wordt voorgesteld om de eerste verkie-
zing in 2024 voor de huidige 5 vacatures in 
de Ledenraad te houden, gevolgd door ver-
kiezingen in 2025 voor de dan ontstane va-
catures en personen die aftredend zijn via 
anciënniteit in de fracties. 

2. Het al dan niet doorschuiven van mensen die 
gekozen zijn naar een andere fractie dan 

https://docs.google.com/forms/d/1myOAcvf_MQOJCKpq9wt5wobXBrB4QdA8GqqEmsV6I9I/edit


 Nieuwsbrief Vereniging MVV Maastricht Jaargang 2023-2024, Editie 3 

 

 

Pagina 3 van 7 
 

waar voor ze geopteerd hebben komt ook 
ter tafel. Na overleg met bestuur wordt hier 
niet voor gekozen. Naderhand kan nog beke-
ken worden hoe hier mee om te gaan. Men-
sen moeten dan wel voldoen aan de kwalifi-
catie voor die fractie.  

3. Kan iemand die zelf aftredend is in de kies-
commissie blijven zitten? Ook hier wordt na 
overleg met het bestuur, aangegeven dat die 
persoon dan niet in de kiescommissie kan 
blijven.  

De vergadering gaat met deze beslispunten ak-
koord 

Met betrekking tot een aandelenoverdracht 
heeft de licentiecommissie nog enkele vragen 

gesteld aan MVV. Deze commissie komt maar 
één per twee maanden bij elkaar. Dus in april 
kunnen we pas weer iets verwachten hoe het 
proces verloopt.  

Vanuit de Ledenraad is een werkgroep bezig 
om meer te doen met onze oud-spelers. In het 
nieuwe seizoen wil men per wedstrijd een lich-
ting spelers uitnodigen die toen gespeeld heb-
ben. Bij de wedstrijd MVV-Willem II dit seizoen 
wil men hier al flink aandacht aan schenken.  

Het jaarverslag van de Vereniging wordt door 
de Ledenraad goedgekeurd en zal vervolgens 
op de website geplaatst worden. 

Bestuur Vereniging MVV Maastricht

« Korte	Voorpublicatie	Boek	over	Pummy	
Gerard ‘Pummy’ Bergholtz 
heeft een imposante voet-
balcarrière achter zijn 
naam staan. Na Rapid en 
Kimbria speelde hij voor de 
betaalde voetbalclubs 
MVV, Feyenoord, Ander-
lecht, Racing 
White/RWDM en Mons. 
Hij kwam vele malen uit 
voor het Militair Elftal, 
Jong Oranje en het Neder-
lands elftal. In deze voor-
publicatie beschrijven we 
een miniem gedeelte uit 
zijn MVV-periode. Het 
boek komt nog in 2024 uit.   

Toen Gerard in 1955 in korte broek, tasje in de 
hand, bij De Boschpoort aanklopte, deed de le-
gende en veelvoudig international Jeu van Bun 
open. Hij vroeg een beetje neerbuigend: ‘Jon-
getje wat kom je hier eigenlijk doen?’ Gerard: 
‘Voetballen meneer.’ Van Bun: ‘Kun je dat 
dan?’ Gerard: ‘Ja meneer.’ Van Bun: ‘Nou dan 
mag je binnenkomen, laat maar eens wat zien.’ 
Hij slaagde voor deze test en werd toegelaten. 
Jeu van Bun was het eerste anderhalf jaar zijn 

trainer in de jeugd. Van Bun 
liet nooit iets positiefs horen, 
nooit eens: ‘Jongen je hebt 
goed gespeeld’. Nooit zei hij 
wat. De relatie tussen Jeu van 
Bun en Gerard maar ook met 
zijn broer Joep, die in het 
tweede van MVV speelde, is 
nooit goed geweest. Volgens 
Gerard had Van Bun om on-
verklaarbare redenen ‘de pik 
in op Joep’ en was hij jaloers 
op hem. Ir. Hammers nam 
Gerard in 1957 op in de selec-
tie. Onder Hammers is hij 
doorgebroken. 

Bij MVV maakte hij buiten de trainingen om ex-
tra trainingsuren met Fons van Wissen, die net 
zo gedreven was. Fons was geen grandioze 
voetballer, aldus Gerard, hij was een echte ka-
rakterspeler. ‘Hij had longen als een paard.’ Ge-
rard werkte toentertijd bij Water Maatschappij 
Zuid-Limburg (WML) aan de Prins Bisschopsin-
gel, vlak bij zijn woonhuis, en Fons bij Van Gend 
& Loos op de Markt. De middagpauze begon 
om 12.30 uur en dan rende Gerard in gestrekte 
draf naar de Markt om vanaf daar met de fiets 
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van Fons, hij voor op 
de stang, naar de 
Boschpoort te racen 
om een extra uurtje 
bij te trainen. Ter-
reinknecht Sjra bleef 
daar speciaal voor 
na. Daarna terug 
naar de Markt en als 
een raket terug naar 
zijn werk op de Prins 
Bisschopsingel. Die snelheid heeft hij altijd ge-
had. ‘Ik liep toen 11,9 seconden over 100 

meter, let wel met 
voetbalschoenen aan. 
In één keer weg en dan 
volhouden. Ook acce-
lereren onderweg: 
vanuit stilstand in no 
time op topsnelheid. 
Dat heeft er altijd inge-
zeten.’ 

 
Paul van Grinsven en Ton König 

 

« Interview	Ronny	van	Geneugden
 We weten allemaal dat 
Ronny van Geneugden de 
technisch manager is van 
MVV, maar… 

Wie is eigenlijk Ronny 
van Geneugden? 

Hij is geboren in 1968 te 
Genk, woont daar nu nog 
steeds met zijn vrouw. 
Zijn hele leven staat in het 
teken van voetbal. Met de 
paplepel heeft hij het 
voetbal ingeschonken 
gekregen. Zijn vader was 
voetballer en later trainer 
en werkte overdag bij de 
mijnen. 

Op jonge leeftijd vertrok 
Ronny van Thor Waterschei naar RKC. Hij was 
toen net 19 en dat seizoen was RKC 
gepromoveerd naar de eredivisie. Een jaar 
heeft hij in Waalwijk gespeeld, waarna hij 
vertrok naar FC Antwerp. Hij speelde daar nog 
samen met Erik Meijer. Na drie jaar FC Antwerp 
ging hij naar Lommel dat net gepromoveerd 
was naar de hoogste divisie in België. 

Van Lommel naar Germinal Ekeren, naar Spor-
ting Lokeren en uiteindelijk als laatste naar 
Verbroedering Geel. Op 33 jarige leeftijd moest 

hij stoppen met 
voetballen wegens een 
knie-blessure. 

Vervolgens koos Ronny 
ervoor om trainer te 
worden. Hij startte toen 
vlak over de grens bij 
Veldwezelt, dat toen 
hoofdklasse speelde. 
Hierna stapte hij over 
naar de jeugd / eerste 
elftal van KRC Genk. Hij 
heeft tevens twee jaar 
als bondscoach gewerkt 
in Malawi in opdracht 
van de Fifa. 

Vanuit zijn ervaring als 
speler en trainer rolde hij 
vervolgens in het 

ambacht van technisch directeur. Zijn eerste 
baan als technisch directeur werd bij Lommel 
in 2019 en in mei 2021 werd hij technische 
manager van onze voetbalclub. 

Het netwerk van MVV ligt in een straal van 
ongeveer 50 km. Opvallend is dat er meer 
Belgische spelers aansluiten bij MVV dan 
bijvoorbeeld Duitse spelers. Reden hiervoor is 
dat er hogere salarissen betaald worden in de 
Derde Liga en Regionalliga dan bij ons.  
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In België zie je dat spelers die fysiek niet sterk 
genoeg zijn, eerder afhaken. Een mooi 
voorbeeld is Jarne Steuckers. Net niet sterk 
genoeg voor het eerste van Sint-Truiden, toen 
een jaar naar MVV en nu speelt hij de sterren 
van de hemel in het eerste elftal van Sint-
Truiden. Hij doet het zo goed dat diverse 
voetbalclubs  interesse in hem hebben. 

In het Nederlandse voetbal ligt de nadruk toch 
iets meer op de voetballende kwaliteiten, 
terwijl in België de fysieke kant belangrijk is. De 
verschillen worden wel kleiner. 

Hoe ziet een dag eruit van de technisch 
directeur? 

Standaard is iedere ochtend overleg met de 
trainers. Wat speelt er, zijn er blessures of 
andere zaken die spelen. Ronny bekijkt vaak de 
trainingen van het eerste elftal, heeft 
afspraken met de algemeen directeur Laura 
van Leeuwen, heeft afspraken met makelaars 
etc. 

Ook kunnen spelers bij hem binnen komen 
lopen met vragen, heeft hij afspraken met de 
MVV Academy (Ron Elsen), en maakt hij 
analyses van interessante spelers voor MVV.  
De dagen zijn goed gevuld. 

In het weekend bezoekt hij vaker wedstrijden 
waar mogelijk interessante spelers voor MVV 
actief zijn. 

Hoe verlopen de contacten met makelaars? 

MVV heeft goed contact met makelaars. 
Uitgangspunt echter is dat MVV zelf speurt 
naar talenten die door willen ontwikkelen. De 

meeste spelers hebben een makelaar en die 
makelaar heeft weer diverse spelers in zijn 
portefeuille. 

Belangrijk is dat spelers bekend zijn met MVV, 
het DNA van de club als het ware al in hun 
genen hebben zitten. We zijn een ontwikkel-
club met jonge spelers, aangevuld met een 
aantal oudere spelers die voor evenwicht 
dienen te zorgen. 

Loopt de voorbereiding voor het seizoen 
2024-2025 reeds? 

Daar is Ronny al volop mee bezig. Er wordt 
gesproken met de eigen spelers, er wordt 
gekeken waar contracten verlengd kunnen 
worden, en welke spelers mogelijk interessant 
zouden kunnen zijn voor ons.  

Je kunt voor een paar euro’s meer naar een 
andere club gaan. Maar Ronny geeft ook aan 
dat het belangrijk is dat de spelers zich 
realiseren dat ze onderdeel zijn van een club 
met een geweldige historie. Je kunt als speler 
deel worden van dit historisch verhaal, je komt 
in de kronieken van de club te staan en je speelt 
met je hart voor MVV. Je moet als het ware 
trots zijn om hier, bij zo’n fantastische club in 
zo’n geweldige sfeer te mogen werken. Daar 
kun je je echt ontwikkelen. 

Op dit moment verkeren we echter in een 
onzekere situatie. We wachten vol spanning op 
het besluit van de KNVB over de overname van 
de club door de Amerikaanse investeerders. 
Het scenario wordt natuurlijk anders als dat 
niet gebeurt. Laten we hopen dat snel de 
gewenste duidelijkheid komt. 

 
« Overlijden	Anton	Freesen
In de eerste nieuwsbrief van dit seizoen stond 
een verhaal over Anton Freesen uit Sommels-
dijk. 

Hij had aan ons een schoof geschonken, een 
voorwerp van voor de Tweede Wereldoorlog. 

Die staat nu te pronken in de kasten met histo-
rische materialen. 

20 Februari jl. bereikte ons het bericht dat An-
ton overleden is. Wij danken hem voor zijn gift 
en dat hij ruste in vrede.



 Nieuwsbrief Vereniging MVV Maastricht Jaargang 2023-2024, Editie 3 

 

 

Pagina 6 van 7 
 

« Aan	het	Woord:	Robin	Biesmans,	Trouwe	Supporter	én	Sponsor
Het MVV-virus 

 “Ik ben voor het 
eerst met het 
MVV-virus in aan-
raking gekomen 
tijdens het seizoen 
1996-1997. Ik kan 
het mij nog goed 
herinneren hoe de 
spelers van MVV 
na het behalen 
van het kampioen-
schap werden ont-
haald op de Markt 
in Maastricht. Dat 
was geweldig om mee te maken. In die periode 
beheerde mijn oom Frans Dassen het spelers-
home bij MVV. En mocht ik daar ook wel eens 
naar binnen. Je maakte de spelers dan van 
dichtbij mee. Ook tijdens de jaren dat het min-
der ging en er soms slechts 2000 mensen in de 
Geusselt zaten, ben ik trouw blijven gaan. 

In het begin kocht ik losse kaartjes, maar 
daarna groeide ik uit tot een vaste seizoen-
kaarthouder. Inmiddels zit ik al jaren met mijn 
vrouw, twee dochters en zoon bij iedere thuis-
wedstrijd op de Boschpoorttribune. Zelf ben ik 
pas op latere leeftijd gaan voetballen, inmid-
dels met vrienden in Gronsveld. Mijn drie kin-
deren voetballen bij Heugem.” 

De Keuken Kampioen Divisie 

“Ik heb geen moeite met het feit dat MVV in de 
eerste divisie voetbalt. Als ze gedurende het 
jaar kunnen meedoen voor een plek in de play-
offs en aardig meedraaien in het linker rijtje is 
het, wat mij betreft, al zeker de moeite waard 
om naar de Geusselt te komen. Als je vorig jaar 
bekijkt, hebben we toch mooie avonden mee-
gemaakt. Ook is de eerste divisie naar mijn me-
ning sterker dan ooit. Kijk maar eens welke 
clubs, die vroeger van vaste waarde waren in 
de eredivisie, er inmiddels spelen.  

Persé willen promoveren kan een club ook 

problemen opleve-
ren. Ik denk dat je 
vooral geen gekke 
dingen moet doen. 
Je ziet wel eens 
clubs promoveren 
terwijl ze er eigen-
lijk nog niet klaar 
voor zijn. Na een 
jaar eredivisie volgt 
dan meestal een 
degradatie, met 
alle financiële ge-
volgen van dien. 
Mocht de komst 
van de langver-

wachte Amerikanen stukje bij beetje een finan-
ciële en dus ook sportieve verbetering opleve-
ren dan is dat natuurlijk een ander verhaal. Ik 
hoop daarom zeker dat de KNVB de overname 
goedkeurt. 

Waar ik mij wel aan stoor is dat er in de eerste 
divisie sprake is van competitievervalsing. Ik 
heb geen moeite met een club als Roda, maar 
waar ik wel moeite mee heb is het feit dat daar 
de financiële organisatie en creativiteit van een 
andere orde is. Keer op keer het handje ophou-
den bij de gemeente, maar ondertussen wel 
spelers halen die MVV niet kan betalen.” 

Huidig seizoen 

“Op het moment dat onze topscorer Koen Kos-
tons vertrok bij MVV, maakte ik mij wel zorgen. 
Maar tot op heden moet ik zeggen dat dit on-
gegrond is gebleken. Sterker nog, ik heb het 
idee dat het elftal beter in balans is. Er wordt 
verzorgd voetbal gespeeld, waarbij Bryan 
Smeets en Dailon Livramento voor mij van dui-
delijke meerwaarde zijn. De beste man van het 
team is volgens mij echter Marko Kleinen. Ik zie 
hem toch als de stille motor achter de kracht 
van MVV. 

Minpunt zijn de faciliteiten in en rond het sta-
dion. Er is geen fatsoenlijke plek waar suppor-
ters samen iets kunnen drinken. En de sanitaire 
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voorzieningen zijn echt niet meer van deze tijd. 
Volgens mij moet in het kader van klantvrien-
delijkheid daar snel iets aan gedaan worden. 
Zoveel geld hoeft dat niet te kosten. Ook vind 
ik het jammer dat MVV geen gebruik meer 
maakt van de catering inspanningen van ‘Veer 
zien MVV’. Volgens mij deden die mensen dat 
harstikke goed!” 

Sponsor 

“Ik ben al bijna 10 jaar met mijn zaak ‘De 
Beente Fietsen & Scooters’ sponsor van MVV.  
Ik denk niet dat dit verkoop-technisch veel 
voordeel oplevert, maar ik doe dit vanuit mijn 
betrokkenheid met en liefde voor MVV. Ik merk 
dat de communicatie en interactie tussen MVV 
en sponsoren de laatste jaren ook beter is 

geworden. Je wordt bij veel dingen betrokken, 
een goede zaak. Misschien zou een stap voor-
uit nog kunnen zijn dat er, net als in het verle-
den de club van 1000, een ruimte wordt inge-
richt voor de kleinere sponsoren. Ik merk dat er 
daarvan toch een aantal op de Boschpoorttri-
bune zitten en niet het sponsorhome bezoeken 
tijdens de wedstrijd.” 

Droom 

“Waar droom ik van, om met MVV te bereiken? 
Tja, ik heb wel eerder tijdens dit gesprek aan-
gegeven dat voor mij een promotie geen nood-
zaak is, maar… Al was het voor al die supporters 
die dit nog nooit met hun club hebben meege-
maakt. Het zou toch fantastisch zijn als de 
Markt weer eens te klein zou zijn…”

 
« Ergens	in	Amsterdam…
Onze club MVV leeft ver buiten 
Maastricht.   Zo getuigt deze 
foto, gemaakt op een toilet bij 
iemand thuis in Amsterdam.  

Zo kun je ook na de ‘derde helft’ 
nog van je club blijven genie-
ten…

 


